
 

- Pan Marek Komorowski: „Proszę o pisemną informację na temat postępowań 

sądowych odnośnie budowy lotniska regionalnego. Jak zakończyła się sprawa 

odszkodowania związana z kosztami sporządzenia raportu oddziaływania na 

środowisko? Ponadto: 

Co nowego wydarzyło się w związku z postępowaniem w sprawie PZDW (4 mln zł 

przekazane na inne konto)? 

Proszę również o pisemną informację, z jakich przyczyn, w ramach konkursu Polski 

Wschodniej inwestycja pn. Markowszczyzna-Łapy nie uzyskała akceptacji.” 

 


